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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:63 Licensjakt på varg

I förra veckan kom beskedet om årets licensjakt på varg: Endast 36 individer 
får skjutas. Det var många människor som kände uppgivenhet och förtvivlan 
när årets kvot offentliggjordes. Uppskattningsvis uppgår den svenska 
vargpopulationen till cirka 400 individer. Riksdagen har fastställt att ett 
önskvärt antal individer är 170–270 stycken vargar.

Vargstammen håller på att breda ut sig över landet och det finns i dag revir 
ända nere i Skåne. Vargen utgör ett hot mot tamdjur och inte minst skapar den 
också en otrygghet för människor som bor inom de olika vargreviren.

Sverigedemokraterna ser det som djupt olyckligt att myndigheterna trots 
riksdagens tydliga beslut kring önskat antal individer i år har beslutat om en så 
pass låg kvot för licensjakt. För att upprätthålla demokratin är det självklart att 
myndigheternas beslut behöver ligga i linje med det som riksdagen beslutar. 
Dessutom menar vi att beslut om skyddsjakt på vargar som angripit tamdjur 
eller på annat sätt orsakat skada behöver fattas skyndsamt. Beslutsprocessen 
behöver gå mycket snabbare. En önskvärd gräns är ett dygn från konstaterad 
skada till beslut.

Vi ser med tillförsikt fram mot att det bildas en jakt- och 
viltvårdsmyndighet; det behövs samlad kompetens för att säkerställa att frågor 
och beslut kopplade till varg hanteras klokt och i enlighet med riksdagens 
beslut.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga landsbygdsminister Peter 
Kullgren:

 

Vad gör ministern och regeringen för att säkerställa att licensjakten år 2025 
ligger i linje med av riksdagen fattat beslut avseende vargstammens storlek?

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-02
Besvaras senast
2023-10-11 kl. 12.00
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………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


